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Kommunala fruktlundar i Täby 
 

I förslaget till ny översiktsplan för Täby betonas den hälsofrämjande närheten till naturen. Vi 

Socialdemokrater står självfallet bakom devisen ”Halva Täby grönt” och instämmer i att 

sammanhängande naturområden ska bevaras och utvecklas. 

Vi har tidigare också motionerat om vikten av stadsodlingar inom kommunens gränser; 

odlingar som kan fungera som mötesplatser i stadsmiljön och som kan koppla samman 

människor och minska segregationen. Den socialt hållbara utvecklingen gynnas, likväl som 

den miljömässigt hållbara. 

När vi nu åter tar upp frågan vill vi specificera oss genom att föreslå plantering av fruktträd i 

Täbys kommundelscentra. Fruktträd och buskar med nyttigheter som kommunens 

innevånare får tillgång till. 

Vi föreslår kommunala fruktlundar inte enbart för att det är gott och nyttigt och därtill 

vackert under vårens blomning, vi vill också utveckla grönytorna i en kommun som växer. Vi 

vill stärka de lokala ekosystemen, till nytta för pollinerande insekter, och vi vill skapa ökad 

förståelse för den biologiska mångfalden. 

Det kommunala initiativet kan sen inspirera privata fastighetsägare att ta efter. 

 

Med hänvisning till ovanstående yrkar vi: 

 

- att kommunfullmäktige beslutar att ta initiativ till att anlägga kommunala 

fruktlundar i Täby. 

 
 

För socialdemokraterna: 

 

 

Eva Lindau   Janne Boman 

 


